
Hej Lars . 

 

Hermed fremsendes som aftalt, vores holdning til svømmehallen på Vigerslev Alle’s skole. 
 

Vi har tidligere benyttet os flittigt af svømmehallen, grundet nedlægning af vores bygning  på Fengersvej. 

Det har  været yderst bekvemt for os at benytte svømmehallen ofte ,når den nærmest lå i vores baghave ! 

 

Men ,da vi blev gjort bekendt med at der bliver bygget et ”Vandland” ved Valbyhallen , har vi intet særligt 
ønske om  at bevare svømmehallen på skolen , da vi selvfølgelig vil gøre brug af det nye ” Vandland” !!!!.Vi 
kan jo godt se at skolens svømmehal er utidssvarende og når der bliver bygget en ny svømmehal, er det 

selvfølgelig den vi vil benytte. 

 

 

Venlig Hilsen Jeanette Gjøl Klyngeleder Val 6. 

 


